
Protokół Nr 30/25 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 14 stycznia 2025 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek 

    Damian Kacprowicz 
    Piotr Ładno 
                 

oraz:  Krzysztof Falkowski – Sekretarz Powiatu 
Beata Gańko – Skarbnik Powiatu 
Monika Skrzyńska – dyr. Biura Rady i Zarządu 

 Daniel Kowalski – dyr. Biura Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy 
 Renata Małecka – dyr. PCPR w Mińsku Maz. 
 Artur Więckowski – dyr. SPZOZ w Mińsku Maz. 
 Agnieszka Chojecka - Zaperty – gł. księgowa SPZOZ w Mińsku Maz. 
 Edyta Chłopik – dyr. Biura Oświaty 
 Anna Czyżewska – dyr. Wydziału Architektury i Budownictwa 

Michał Góras – dyr. Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego 
Izabela Komorowska – główny specjalista w Biurze Współpracy                                          

i Społeczeństwa Obywatelskiego 
 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. 

zadań publicznych w zakresie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji 

konkursowej powoływanej w celu opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert 
na realizację w 2025 roku zadania publicznego w zakresie działalności na rzecz osób 
niepełnosprawnych. 

6. Analiza sprawozdania z wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli  początkujących, 
mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Miński za 2024 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli w 2025 roku.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia zawodu w Branżowej Szkole I Stopnia w Zespole 
Szkół Turystyczno – Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1                     
im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania 
Powiatu Mińskiego w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie pt. 
„Młodzież jutra w kulturze Europy” w ramach programu Erasmus+. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół                     
nr 1 im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania 
Powiatu Mińskiego w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie                          
w ramach posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. 



11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół 
Zawodowych nr 2 im. Powstańców Warszawy w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego 
reprezentowania Powiatu Mińskiego w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego                 
w projekcie w ramach posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół 
Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania Powiatu 
Mińskiego w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie                               
pt. „Międzynarodowy rynek pracy – lepszy start w zawodową przyszłość” w ramach 
programu Erasmus+. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół 
Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego 
reprezentowania Powiatu Mińskiego w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego 
w projekcie w ramach posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół 
Specjalnych im. Janiny Porazińskiej w Ignacowie do samodzielnego reprezentowania 
Powiatu Mińskiego w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie                          
w ramach posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. 

15. Przedstawienie wyników konsultacji społecznych projektu uchwały w sprawie utworzenia 
samorządowej instytucji kultury pod nazwą „Powiatowe Centrum Kultury i Aktywności”                        
i nadania jej statutu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania stypendiów sportowych Powiatu Mińskiego dla 
zawodników. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. 
zadań publicznych w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 
narodowego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. 
zadań publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. 
zadań publicznych w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz działalności na rzecz dzieci 
i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. 
zadań publicznych w zakresie działalności na rzecz integracji europejskiej oraz rozwijania 
kontaktów i współpracy między społeczeństwami. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji 
konkursowych powoływanych w celu opiniowania ofert złożonych w otwartych konkursach 
ofert na realizację w 2025 roku zadań publicznych. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Domu Dziecka                          
w Mińsku Mazowieckim do realizacji zakupu inwestycyjnego. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg 
Powiatowych w Mińsku  Mazowieckim do realizacji inwestycji. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg 
Powiatowych w Mińsku Mazowieckim do realizacji zakupu inwestycyjnego. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2025 rok. 
26. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na VIII sesję Rady Powiatu Mińskiego. 
27. Sprawy różne. 
28. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 8 stycznia 2025 r. 
29. Zamknięcie posiedzenia.         
 
 
 
 
 



Ad. 1 
Starosta – Remigiusz Górniak otworzył posiedzenie. 

Ad. 2 
Starosta – Remigiusz Górniak przedstawił porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 

Starosta – Remigiusz Górniak poinformował o następujących sprawach: 

- trwają prace związane z przygotowaniem wniosków aplikacyjnych. Zlecono 

dokumentację i analizy, żeby złożyć dwa wnioski na zakup autobusów (w ramach KPO 

oraz FEM-u), w obu przypadkach niezbędny jest wkład własny, który należy wykazać 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Termin złożenia wniosku upływa 21 stycznia br. 

- w Starostwie odbyło się szkolenie dla osób z terenu powiatu mińskiego prowadzone 

przez Mazowiecką Jednostkę Wdrażania Programów Unijnych, 

- w dniu 28 stycznia br. w Starostwie odbędzie się spotkanie z Marszałkiem 

Województwa Mazowieckiego, Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Programów 

Unijnych, przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego z wójtami i burmistrzami z powiatu 

mińskiego w zakresie nowej perspektywy polityki unijnej, 

- odbyło się kolejne spotkanie dotyczące organizacji w Jeruzalu „Festiwalu Kultury 

Wschodniego Mazowsza” z motywem „Rancza”, (odbyło się również spotkanie                      

w TVPuls, która jest zainteresowana współpracą przy tym Festiwalu), 

- w dniu 10 stycznia br. odbyła się prezentacja koncepcji dotyczącej budowy 

kompleksu administracyjno-usługowego na potrzeby Starostwa i Sądu Rejonowego 

(analiza zakłada dwa warianty: samodzielne wybudowanie budynku z finansowaniem 

dłużnym lub budowa w ramach partnerstwa publiczno-prywatnego). Maksymalny koszt 

inwestycji to ok. 60 mln zł. Podjęto decyzję, aby sprawdzić możliwości finansowania 

dłużnego na rynku i w BGK jest specjalna linia kredytowa na inwestycje publiczne. 

Linię taką można uruchomić na 10-15 lat bezprzetargowo, jest to tańsze, 

bezpieczniejsze i szybsze niż PPP (bez dodatkowych kosztów prowizji). 

Ad. 4 

Dyrektor PCPR – Renata Małecka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych                           

w zakresie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych. Dodała, że oferty można 

składać do 7 lutego 2025 r. do godz. 15.00 przez generator ofert konkursowych                    

w serwisie Witkac.pl oraz w wersji papierowej. Poinformowała, że środki przeznaczone 



na realizację zadań na rzecz osób niepełnosprawnych to kwota 60.000 zł. Następnie 

przeprowadzono głosowanie,  w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie (nieobecna Wicestarosta – Urszula Pacyga).  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 205/25 w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie działalności 
na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Ad. 5 

Dyrektor PCPR w Mińsku Maz. przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji konkursowej powoływanej w celu 

opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację w 2025 roku 

zadania publicznego w zakresie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Dodała, że zgłoszenia można składać do 3 lutego 2025 r. Kolejno przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie 

(nieobecna Wicestarosta – Urszula Pacyga). 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 206/25 w sprawie ogłoszenia naboru 
kandydatów na członków komisji konkursowej powoływanej w celu opiniowania 
ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na realizację w 2025 roku zadania 
publicznego w zakresie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Ad. 6 

Dyrektor Biura Oświaty – Edyta Chłopik przedstawiła projekt sprawozdania                  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. Wyjaśniła, że przepis art. 30a Karty 

Nauczyciela zobowiązuje organ prowadzący do przeprowadzenia w terminie                     

do 20 stycznia analizy poniesionych w roku poprzednim wydatków na wynagrodzenia 

nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa                     

w art. 30 ust. 3 oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych.  

Dyrektor Biura Oświaty wyjaśniła, że w przypadku gdyby nie zostały osiągnięte 

średnie wynagrodzenia należałoby wypłacić dodatek uzupełniający danej grupie 

nauczycieli. Powiedziała, że każda grupa nauczycieli osiągnęła średnie 

wynagrodzenia. Ogółem nadpłacono 9.425.922,61 zł. Dodała, że do 10 lutego br. 

sprawozdanie należy  przekazać RIO, Radzie Powiatu, związkom zawodowym                           

i dyrektorom. 



 Zarząd dokonał analizy średnich wynagrodzeń i przyjął przedstawione 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2024 rok (od głosu 

wstrzymał się p. R. Grubek). 

Ad. 7 

Dyrektor Biura Oświaty – Edyta Chłopik wyjaśniła, że organ prowadzący                          

w terminie do 31 stycznia opracowuje plan dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli. Przypomniała, że w grudniu 2024 r. Zarząd Powiatu 

zaakceptował plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli,                     

a  projekt został przesłany do zaopiniowania do związków zawodowych. Wyjaśniła, że 

ZNP i NSZZ „Solidarność” nie zgłosiły uwag do przedłożonego projektu. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2025 roku; przeprowadzono głosowanie,                  

w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecna                    

p. Urszula Pacyga).  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 207/25 w sprawie planu dofinansowania 
form doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2025 roku. 

Ad. 8 

  Dyrektor Biura Oświaty poinformowała, że dyrektor Zespołu Szkół 

Turystyczno-Gastronomicznych zaproponował uruchomienie w Branżowej Szkole                   

I Stopnia nowego zawodu tj. pracownik obsługi hotelowej od dnia 1 września 2025 r. 

Dodała, że Wojewódzka Rada Rynku Pracy pozytywnie zaopiniowała uruchomienie 

nowego zawodu. Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie uzgodnienia zawodu 

w Branżowej Szkole I Stopnia w Zespole Szkół Turystyczno – Gastronomicznych                      

w Mińsku Mazowieckim. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecna p. Urszula Pacyga). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 208/25 w sprawie uzgodnienia zawodu 
w Branżowej Szkole I Stopnia w Zespole Szkół Turystyczno – Gastronomicznych 
w Mińsku Mazowieckim. 

Ad. 9 

  Dyrektor Biura Oświaty – Edyta Chłopik poinformowała, że na sesji 

grudniowej Rada Powiatu wyraziła zgodę na realizację przez szkoły projektów                         

i dyrektorzy zwrócili się o udzielenie pełnomocnictw. Następnie odczytała projekt 



uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1                     

im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania 

Powiatu Mińskiego w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie 

pt. „Młodzież jutra w kulturze Europy” w ramach programu Erasmus+. Przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie 

(nieobecna p. Urszula Pacyga). 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 209/25 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1 im. Kazimierza Wielkiego                       
w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania Powiatu Mińskiego 
w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie pt. „Młodzież 
jutra w kulturze Europy” w ramach programu Erasmus+. 

Ad. 10 

  Dyrektor Biura Oświaty odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1 im. Kazimierza Wielkiego w Mińsku 

Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania Powiatu Mińskiego w sprawach 

dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie w ramach posiadanej Akredytacji 

programu Erasmus+. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecna p. Urszula Pacyga). 

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 210/25 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół nr 1 im. Kazimierza Wielkiego                      
w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania Powiatu Mińskiego 
w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie w ramach 
posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. 

Ad. 11 

  P. Edyta Chłopik przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Zawodowych nr 2 im. Powstańców 

Warszawy w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania Powiatu 

Mińskiego w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego  w projekcie w ramach 

posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. Przeprowadzono głosowanie, w którym 

za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecna p. Urszula 

Pacyga). 

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 211/25 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Zawodowych nr 2 im. Powstańców 
Warszawy w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania Powiatu 
Mińskiego w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie                  
w ramach posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. 



Ad. 12 

  Dyrektor Biura Oświaty przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Mazowieckim 

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Mińskiego w sprawach dotyczących 

udziału Powiatu Mińskiego w projekcie pt. „Międzynarodowy rynek pracy – lepszy start 

w zawodową przyszłość” w ramach programu Erasmus+. Przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie 

(nieobecna Wicestarosta - Urszula Pacyga). 

  Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 212/25 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku 
Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania Powiatu Mińskiego                               
w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie                                              
pt. „Międzynarodowy rynek pracy – lepszy start w zawodową przyszłość”                       
w ramach programu Erasmus+. 

Ad. 13 

  Dyrektor Biura Oświaty odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku 

Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania Powiatu Mińskiego w sprawach 

dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie w ramach posiadanej Akredytacji 

programu Erasmus+. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecna Wicestarosta - Urszula Pacyga). 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 213/25 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych                
w Mińsku Mazowieckim do samodzielnego reprezentowania Powiatu Mińskiego 
w sprawach dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie w ramach 
posiadanej Akredytacji programu Erasmus+. 

 
Ad. 14 

  Dyrektor Biura Oświaty przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny Porazińskiej                     

w Ignacowie do samodzielnego reprezentowania Powiatu Mińskiego w sprawach 

dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie w ramach posiadanej Akredytacji 

programu Erasmus+. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecna p. Urszula Pacyga). 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 214/25 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół Specjalnych im. Janiny Porazińskiej 



w Ignacowie do samodzielnego reprezentowania Powiatu Mińskiego w sprawach 
dotyczących udziału Powiatu Mińskiego w projekcie w ramach posiadanej 
Akredytacji programu Erasmus+. 

 
Ad. 15 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego – Michał 
Góras przedstawił wyniki konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały                   

w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pn. „Powiatowe Centrum Kultury 

i Aktywności” i nadania jej statutu. Poinformował, że konsultacje trwały od 23 grudnia 

2024 r. do dnia 10 stycznia 2025 r. w przeprowadzone zostały w formie: zamieszczenia 

konsultowanego projektu uchwały na stronie internetowej powiatu i na tablicy ogłoszeń 

Starostwa Powiatowego oraz internetowego forum. 

P. Michał Góras powiedział, że zgłoszono następujące uwagi – „to twór zbędny i drogi” 

i „ok”. Komisja zaproponowała, aby uznać zgłoszone uwagi za niezasadne i nie 

merytoryczne.  

Zarząd Powiatu przyjął przedstawione wyniki konsultacji społecznych. 

Ad. 16 

 Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego – Michał 
Góras poinformował, że środki zabezpieczone na stypendia sportowe to kwota                       

20.000 zł. Dodał, że wpłynęło 26 wniosków o przyznanie stypendiów sportowych,                   

z których 25 spełnia wymogi formalne. 

Po analizie wniosków, Zarząd Powiatu postanowił przyznać stypendia sportowe 

następującym zawodnikom: 

- Roksanie Barańskiej – zawodniczce Mińskiego Klubu Sportowego „Taekwon-do”  
w Mińsku Mazowieckim na okres od lutego do marca 2025 r. w wysokości 200 zł 
miesięcznie w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (taekwon-do); 
- Elizie Chabrowskiej – zawodniczce Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do maja 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie  
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Kamili Chłopik – zawodniczce Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do maja 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie  
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Darii Dębskiej – zawodniczce Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie  
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 



- Kamili Dróżdż – zawodniczce Mińskiego Klubu Sportowego „Taekwon-do” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do marca 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie              
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (taekwon-do); 
- Sylwii Gondek -Winiarek – zawodniczce Siedleckiego Klubu Sportowego Gladiator  
w Siedlcach na okres od lutego do marca 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie                    
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Dawidowi Jackiewiczowi – zawodnikowi Klubu Sportowego „TAE” w Górkach 
 od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie w celu przygotowania 
się do Mistrzostw Polski (taekwondo olimpijskie); 
- Dominikowi Kaimowi – zawodnikowi Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do maja 2025 r. w wysokości 250 zł miesięcznie  
w celu przygotowania się do Pucharu Świata (kickboxing); 
- Wiktorowi Krystosiakowi – zawodnikowi Klubu Sportowego „TAE” w Górkach  
od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie w celu przygotowania 
się do Mistrzostw Polski (taekwondo olimpijskie); 
- Natalii Kuć – zawodniczce Mińskiego Klubu Sportowego „Taekwon-do” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 300 zł miesięcznie 
w celu przygotowania się do Mistrzostw Europy (taekwon-do); 
- Julii Michalik – zawodniczce Mińskiego Klubu Sportowego „Taekwon-do” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 300 zł miesięcznie 
w celu przygotowania się do Mistrzostw Europy (taekwon-do); 
- Marice Morelowskiej – zawodniczce Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie 
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Kamilowi Oklesińskiemu – zawodnikowi Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do maja 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie                  
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Wiktorii Owczarskiej – zawodniczce Mińskiego Klubu Sportowego „Taekwon-do”  
w Mińsku Mazowieckim na okres od lutego do marca 2025 r. w wysokości 200 zł 
miesięcznie w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (taekwon-do); 
- Oskarowi Pechcinowi – zawodnikowi Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie 
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Alicji Pskiet – zawodniczce Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku Mazowieckim 
na okres od lutego do maja 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie  
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Amelii Ptasińskiej – zawodniczce Uczniowskiego Klubu Sportowego „Halinów Team” 
w Halinowie na okres od lutego do czerwca 2025 r. w wysokości 300 zł miesięcznie               
w celu przygotowania się do Mistrzostw Europy (judo); 
- Aleksandrowi Rucie – zawodnikowi Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do maja 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie                 
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 



- Antoniemu Sawickiemu – zawodnikowi Mińskiego Klubu Sportowego „Taekwon-do”  
w Mińsku Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 300 zł 
miesięcznie w celu przygotowania się do Mistrzostw Europy (taekwon-do); 
- Rafałowi Spodarowi – zawodnikowi Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie 
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Wiktorii Szczepańskiej – zawodniczce Mińskiego Klubu Sportowego „Taekwon-do”  
w Mińsku Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2025 r. w wysokości 300 zł 
miesięcznie w celu przygotowania się do Mistrzostw Europy (taekwon-do); 
- Miłoszowi Szczęsnemu – zawodnikowi Stowarzyszenia „Klub Walhalla” w Mińsku 
Mazowieckim na okres od lutego do maja 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie                   
w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Jakubowi Szczudlińskiemu – zawodnikowi Mińskiego Klubu Sportowego  
„Taekwon-do” w Mińsku Mazowieckim na okres od lutego do marca 2025 r.                           
w wysokości 200 zł miesięcznie w celu przygotowania się do Mistrzostw Polski 
(taekwon-do); 
- Amelii Turczyńskiej – zawodniczce Klubu Sportowego „TAE” w Górkach od lutego  
do maja 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie w celu przygotowania się do 
Mistrzostw Polski (kickboxing); 
- Michalinie Turczyńskiej – zawodniczce Klubu Sportowego „TAE” w Górkach  
od lutego do maja 2025 r. w wysokości 200 zł miesięcznie w celu przygotowania się 
do Mistrzostw Polski (kickboxing). 
Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały w sprawie przyznania 
stypendiów sportowych Powiatu Mińskiego dla zawodników Zarząd opowiedział się 
jednogłośnie (nieobecni p. Urszula Pacyga i p. Robert Grubek). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 215/25 w sprawie przyznania 
stypendiów sportowych Powiatu Mińskiego dla zawodników. 

Ad. 17 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego – Michał 
Góras wyjaśnił, że corocznie ogłaszane są otwarte konkursy ofert na realizację zadań                     
publicznych. Wyjaśnił, że w 2025 r. na zadania w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr 
kultury i dziedzictwa narodowego przeznaczone zostały środki w kwocie 100.000 zł,                 
a oferty można składać do 7 lutego 2025 r. do godz. 15.00 przez generator ofert 
konkursowych w serwisie Witkac.pl oraz w wersji papierowej. 

Następnie przedstawił projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert 
na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr 
kultury i dziedzictwa narodowego. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 
podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 216/25 w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację  w 2025 r. zadań publicznych w zakresie kultury, 
sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego. 

 



Ad. 18 

P. Michał Góras poinformował, że na zadania w zakresie wspierania                            
i upowszechniania kultury fizycznej w 2025 r. przeznaczone zostały środki w kwocie 
100.000 zł. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie wspierania                          
i upowszechniania kultury fizycznej. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 
podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecni p. Urszula Pacyga 
i p. Robert Grubek). 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 217/25 w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie wspierania 
i upowszechniania kultury fizycznej.  

Ad. 19 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego przedstawił 

projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację                              

w 2025 r. zadań publicznych w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz działalności na 

rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku dzieci i młodzieży. Wyjaśnił, że na zadania                           

w zakresie turystyki w 2025 r. przeznaczone zostały środki w kwocie 10.000 zł. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie (nieobecni p. Urszula Pacyga i p. Robert Grubek). 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 218/25 w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie turystyki                
i krajoznawstwa oraz działalności na rzecz dzieci i młodzieży, w tym wypoczynku 
dzieci i młodzieży. 

Ad. 20 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego przedstawił 

projekt uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację                              

w 2025 r. zadań publicznych w zakresie działalności na rzecz integracji europejskiej 

oraz rozwijania kontaktów i współpracy między społeczeństwami. Dodał, że na 

realizację tego zadania w 2025 r. przeznaczone zostały środki w kwocie 10.000 zł. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie (nieobecni p. Urszula Pacyga i p. Robert Grubek). 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 219/25 w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych w zakresie działalności 
na rzecz integracji europejskiej oraz rozwijania kontaktów i współpracy między 
społeczeństwami. 

 



Ad. 21 

Dyrektor Biura Współpracy i Społeczeństwa Obywatelskiego przedstawił 
projekt uchwały w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji 
konkursowych powoływanych w celu opiniowania ofert złożonych w otwartych 
konkursach ofert na realizację w 2024 roku zadań publicznych. Dodała, że termin 
składania zgłoszeń do komisji upływa 3 lutego 2025 r. Następnie przeprowadzono 
głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd Powiatu opowiedział się 
jednogłośnie (nieobecni p. Urszula Pacyga i p. Robert Grubek). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 220/25 w sprawie ogłoszenia naboru 
kandydatów na członków komisji konkursowych powoływanych w celu 
opiniowania ofert złożonych w otwartych konkursach ofert na realizację w 2025 
roku zadań publicznych. 

Ad. 22 

Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski powiedział, że dyrektor Domu 

Dziecka w Mińsku Mazowieckim wystąpiła z wnioskiem o udzielenie upoważnienia do 

zakupu samochodu osobowego na potrzeby Domu. Następnie przedstawił projekt 

uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Domu Dziecka w Mińsku 

Mazowieckim do realizacji zakupu inwestycyjnego. Przeprowadzono głosowanie,                        

w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecni                     

p. Urszula Pacyga i p. Robert Grubek). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 221/25 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Domu Dziecka w Mińsku Mazowieckim do realizacji 
zakupu inwestycyjnego. 

Ad. 23 

Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim do 

realizacji inwestycji. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecni p. Urszula Pacyga i p. Robert Grubek). 

Zarząd podjął uchwałę Nr 222/25 w sprawie udzielenia upoważnienia 
dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim do realizacji 
inwestycji. 

 
Ad. 24 

Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski przedstawił projekt uchwały                     

w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku 

Mazowieckim do realizacji zakupu inwestycyjnego. Wyjaśnił, że chodzi o zakup 

samochodu osobowego na potrzeby ZDP. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 



podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie (nieobecni p. Urszula Pacyga 

i p. Robert Grubek). 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 223/25 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim 
do realizacji zakupu inwestycyjnego. 
  

Ad. 25 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. Wyjaśniła, że w planie wydatków wprowadza 

się zmiany polegające na przeniesieniu wydatków między §§ w ramach tego samego 

działu w zakresie wydatków bieżących oraz przeniesieniu wydatków z rezerwy ogólnej       

i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 

- Domu Dziecka w Mińsku Maz. 

- Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni, 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 
- Starosta – Remigiusz Lesław Górniak - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecni: Wicestarosta – Urszula 
Pacyga, członek Zarządu - Robert Grubek. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 224/25 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2025 rok. 

Ad. 26 

 Starosta – Remigiusz Górniak przedstawił projekt porządku obrad sesji Rady 
Powiatu: 

- Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 
Powiatu między sesjami. 
- Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku 
Mazowieckim i efektów pracy organizatora pieczy zastępczej za 2024 rok oraz wykaz 
potrzeb w zakresie pomocy społecznej i systemu pieczy zastępczej. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które finansowane będą z zaliczki przekazanej 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2025.  
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 



- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu oraz złożenia 
wniosku o  dofinansowanie w ramach programu priorytetowego „Wymiana źródeł 
ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” dla zadania pod nazwą 
„Termomodernizacja budynków jednostek oświatowych Powiatu Mińskiego”. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udział w projekcie pt. „AI jako 
asystent w pracy nauczyciela z uczniami ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi”                 
w ramach programu Erasmus+. 

P. Edyta Chłopik powiedziała, że założenia projektu to integracja Al w edukacji 
- wykorzystanie sztucznej inteligencji do dostosowywania materiałów edukacyjnych do 
indywidualnych potrzeb uczniów, wymiana międzynarodowych doświadczeń w tym 
zakresie oraz rozwój kompetencji cyfrowych nauczycieli poprzez praktyczne 
wykorzystanie innowacyjnych technologii w celu podniesienia umiejętności cyfrowych 
i dostosowania nauczania do współczesnych wymagań. Wyjaśniła, że w ramach 
zaplanowanych działań zostanie opracowany ogólnodostępny przewodnik                         
z przykładami i instrukcjami wykorzystania Al w edukacji dzieci ze specjalnymi 
potrzebami. Projekt zakłada 3 wyjazdy nauczycieli na warsztaty do krajów partnerskich 
i przeprowadzenie działań projektowych w Polsce. 

Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
 
- Podjęcie uchwały w sprawie złożenia wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału 
o profilu mundurowym w Liceum Ogólnokształcącym wchodzącym w skład Zespołu 
Szkół im. Marii Skłodowskiej – Curie w Mińsku Mazowieckim.  

P. Edyta Chłopik wyjaśniła, że zgodnie z przepisami ustawy Prawo oświatowe  

w szkołach publicznych mogą być tworzone oddziały o profilu mundurowym, które 

wymagają uzyskania zezwolenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 

udzielonego w drodze decyzji administracyjnej. Wniosek o zezwolenie na utworzenie 

takiego oddziału składa organ prowadzący szkołę,  w terminie do dnia 31 stycznia roku 

szkolnego poprzedzającego rok szkolny, w którym oddział o profilu mundurowym ma 

rozpocząć działalność.  Do wniosku  dołącza się:  opinię rady pedagogicznej  oraz 

zobowiązanie organu prowadzącego szkołę do ponoszenia kosztów kształcenia                      

w oddziale przygotowania wojskowego przekraczających wydatki bieżące ponoszone 

na jednego ucznia w pozostałych oddziałach szkoły. Poinformowała, że uzyskanie 

zezwolenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji na utworzenie oddziału                      

o profilu mundurowym przyniesie korzyści przyszłym absolwentom, którzy będą 

zwolnieni z testu wiedzy oraz testu sprawnościowego w postępowaniu rekrutacyjnym 

do Policji. Ponadto organ prowadzący będzie mógł ubiegać się o wsparcie finansowe 



w postaci m.in. dotacji na zakup wyposażenia specjalistycznego czy zakup 

umundurowania dla uczniów.  

Zarząd przyjął materiał bez uwag. 

- Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej instytucji kultury pod nazwą 
„Powiatowe Centrum Kultury i Aktywności” i nadania jej statutu. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Miński 
oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
- Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej.  
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
- Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wykonania planu kontroli w 2024 r. 
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
- Sprawozdania pozostałych komisji stałych Rady Powiatu Mińskiego z wykonania 
planów pracy w 2024 r.  
Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 
Zarząd Powiatu przyjął przedstawione materiały na sesję Rady Powiatu. 

Ad. 27 

Starosta – Remigiusz Górniak powiedział, że w związku z koniecznością 

zabezpieczenia środków na wkład własny na realizację projektu pn. „Utworzenie 

Zintegrowanego Systemu Komunikacji Autobusowej na terenie Powiatu Mińskiego” 

niezbędne jest zwołanie sesji nadzwyczajnej, na której podjęta byłaby uchwała 

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Mińskiego 

na lata 2025 – 2029. 

 Zarząd Powiatu postanowił, że przygotowany zostanie wniosek do 
Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Powiatu 
Mińskiego. 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko poinformowała, że w dniu 4 grudnia 2024 r. 

wpłynął wniosek dyrektora SPZOZ w Mińsku Maz. o udzielenie pożyczki                                       

w wysokości 15 mln zł na okres 1 roku, które przeznaczone będą na zabezpieczenie 

bieżących zobowiązań (w tym na pokrycie składek ZUS i pokrycie wynagrodzeń 

pracowników kontraktowych), źródłem pokrycia pożyczki będą środki otrzymane                    

z kontraktu z NFZ. Wyjaśniła, że w przypadku decyzji odmownej dyrektor SPZOZ 

zwraca się o poręczenie kredytu lub pożyczki w wysokości 15 mln zł na okres 10 lat 

oraz wydanie opinii w sprawie zaciągnięcia kredytu lub pożyczki. 

Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że w grudniu przekazano środki w kwocie                         

2,5 mln zł, które zostały przeznaczone na pokrycie bieżących zobowiązań.  



Skarbnik Powiatu powiedziała, że jeżeli zostanie udzielone poręczenie to 

należy to wpisać do Wieloletniej Prognozy Finansowej i potraktować to jako ratę 

pożyczki, gdyż jesteśmy solidarnie odpowiedzialni. 

Główna księgowa SPZOZ – Agnieszka Chojecka-Zaperty powiedziała, że 

finansowanie NFZ nie zmieniło się w ten sposób, żeby było odczuwalne.  

Członek Zarządu – Piotr Ładno zwrócił się z pytaniem, jak w stosunku do roku 

2024 zmieniły się wynagrodzenia lekarzy kontraktowych. 

Dyrektor SPZOZ – Artur Więckowski powiedział, że średnio stawki są wyższe 

o 11%. Dodał, że każda z ofert była wyższa, niż dotychczas obowiązujące. 

Przeprowadzono negocjacje i oczekiwania lekarzy były znacząco wyższe. Stawki w 

mińskim szpitalu są na poziomie średnim, a bliskość Warszawy wymusza wyższe 

stawki lub powoduje odejście lekarzy. Poza tym coraz mniej lekarzy chce pracować w 

szpitalach. 

 Główna księgowa SPZOZ powiedziała, że środki z NFZ i Ministerstwa Zdrowia 

(które mają na wykształcenie lekarzy stażystów i rezydentów) to ok. 10 mln zł/m-c. 

Podliczając koszty wynagrodzeń, narzutów na wynagrodzenia, usług pozostałych                       

i podwykonawstwa medycznego, podatków, zużycia materiałów, amortyzacji to 

miesięcznie strata na działalności operacyjnej wynosi 2.360.000 zł. 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że świadczenia są niedofinansowane i może podjąć 

działania radykalne, ale trzeba będzie zamykać oddziały. Dodał, że wówczas spadną 

także przychody. 

Dyrektor SPZOZ – Artur Więckowski powiedział, że miński szpital jest 

szpitalem I stopnia. Powiedział, że gdy był w październiku w NFZ i pytał o utworzenie 

oddziału pulmonologicznego uzyskał informację, że w żadnym szpitalu powiatowym 

nowej specjalistyki nie otwierają.  

Dyrektor SPZOZ powiedział, że w SPZOZ trwa audyt, który ma zarekomendować te 

kierunki, w których należy iść, aby poprawić sytuację SPZOZ. Wyjaśnił, że chce 

usprawnić przychodnie, bo one przynoszą zyski. 

 Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się z pytaniem, czy ze środków 

przekazanych w grudniu w kwocie 2,5 mln zł wypłacone zostały nagrody dla 

pracowników. 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że nie było wypłacanych nagród. 

Po analizie Zarząd Powiatu postanowił, że w sprawie udzielenia pożyczki dla 

SPZOZ w wysokości 15 mln zł decyzję podejmie w marcu br. po dokonaniu rozliczeń. 



Dyrektor Wydziału Architektury i Budownictwa - Anna Czyżewska 
powróciła do sprawy zorganizowania spotkania z firmą, która ma budować maszt 

telekomunikacyjny w Okuniewie oraz właścicielką gruntu. Wyjaśniła, że firma 

otrzymała odmowę, ponieważ nie uzupełnili dokumentacji. W związku z tym, 

przygotowana została odpowiedź na złożoną petycję, spotkanie na chwilę obecną jest 

bezpodstawne. Do tematu powróci, gdy inwestor ponownie złoży wniosek. 

P. Robert Grubek zwrócił się do Dyrektora Wydziału Architektury                                     

i Budownictwa o skontrolowanie organizacji i czasu pracy w Referacie Architektury                  

i Budownictwa w Sulejówku. 

P. Michał Góras przedstawił pismo Prezesa Zarządu Akademii Sztuk Walki                 

z Dębego Wielkiego dotyczące wniosków o nagrody sportowe dla zawodników                       

i trenera. Następnie odczytał projekt odpowiedzi, który został zaakceptowany przez 

Zarząd Powiatu. 

Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski przedstawił wniosek firmy  

„SOKOM” Inżynieria Komunikacyjna Norman Solonek  działającej w imieniu i na rzecz 

Burmistrza Kałuszyna dotyczący wydania opinii na podstawie art. 11b ust. 1 ustawy            

o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 

publicznych dla dokumentacji pn. „Projekt przebudowy i rozbudowy drogi gminnej               

ul. Ogrodowej w miejscowości Kałuszyn”. Dodał, że dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedłożone materiały dla 

przedmiotowego zadania.  

 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła 2 uchwały Składu 

Orzekającego RIO w Warszawie z dnia 13.01.2025 r.: w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania planowanego deficytu określonego w uchwale budżetowej Powiatu 

Mińskiego na 2025 rok (opinia pozytywna) oraz w sprawie opinii o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Powiatu Mińskiego (opinia pozytywna).  
 

Ustalono, że kolejne posiedzenie Zarządu odbędzie się 21 stycznia 2025 r.                                 
o godz. 9.00. 

 

Ad. 28 

Protokół posiedzenia w dniu 8 stycznia 2025 r. został przyjęty. 



Ad. 29 
Zamknięcie posiedzenia.   
       

 

 

Starosta – Remigiusz Górniak     

  

Członkowie Zarządu:   Robert Grubek    

 

Damian Kacprowicz    

 

                                    Piotr Ładno                                        

 

 

 


